

**RESOLUTION
OF THE SOLE SHAREHOLDER
OF THE JOINT-STOCK COMPANY
KAZAKHMYNS COPPER**

July 27, 2020
14 hours 00 minutes Nur-Sultan time
Amsterdam, the Netherlands

The Sole Shareholder of the Joint-Stock Company Kazakhmys Copper (hereinafter the "Company") - a private limited liability company KCC B.V., incorporated and existing under the laws of the Netherlands, with its registered address at (location): Strawinskyalaan 1147, World Trade Center, Toren C, Level 11, 1077XX, Amsterdam, the Netherlands, registered under No.61600814 in the Netherlands Chamber of Commerce, represented by Director Yakubovskaya Helen, in accordance with subparagraph 8, 9 paragraph 1, Article 36 of the Law of the Republic of Kazakhstan "On Joint Stock Companies"

HAS RESOLVED:

1. Due to the absence of the Company's net profit for 2019, dividends on ordinary shares should not be charged and paid.

The Sole Shareholder:



KCC KCC B.V.
61600814
Yakubovskaya Helen, Director
B.V.

**РЕШЕНИЕ
ЕДИНСТВЕННОГО АКЦИОНЕРА
АКЦИОНЕРНОГО ОБЩЕСТВА
«KAZAKHMYNS COPPER» (КАЗАХМЫС
КОППЕР)**

«27» июля 2020 года
14 часов 00 минут по времени г.Нур-Султан
Нидерланды, г. Амстердам

Единственный акционер Акционерного общества «Kazakhmys Copper» (Казакхмыс Коппер) (далее – «Общество») - частная компания с ограниченной ответственностью KCC B.V., созданная и осуществляющая свою деятельность в соответствии с законодательством Нидерландов, зарегистрированная по адресу (местонахождение) Strawinskyalaan 1147, World Trade Center, Toren C, Level 11, 1077XX, Амстердам, Нидерланды, зарегистрированная в Торговом реестре Нидерландской Торгово-промышленной палаты под номером 61600814, в лице Директора Якубовской Елены, в соответствии с подпунктами 8, 9 пункта 1, статьи 36 Закона Республики Казахстан «Об акционерных обществах»

РЕШИЛ:

1. В связи с отсутствием чистой прибыли Общества за 2019 год, дивиденды по простым акциям не начислять и не выплачивать.

Единственный акционер:



KCC KCC B.V.
61600814
Якубовская Елена, Директор
B.V.